
RM.0002.7.5.2015                       
PROTOKÓŁ Nr 5/2015

z V Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 3 lipca 2015 roku.

Ad. 1 - 5 
– Otwarcia   sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim   o  godzinie  12.00  dokonał

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Piotr Dziubich. 

– w posiedzeniu  uczestniczyło  14  radnych  –  na  ustawową liczbę  15  radnych  (lista  obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdził Wiceprzewodniczący Rady;

– Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił Radnym porządek obrad i zaproponowała jego

zmianę polegającą na usunięciu punktu 7 – „Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w

Piotrkowie Kujawskim o działaniach podejmowanych między sesjami” z uwagi na nieobecność

Przewodniczącej  Rady .  Za  przyjęciem  zmienionego  porządku  obrad  opowiedziało  się  14

radnych; 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza V sesji powołany został Radny, Pan Tomasz Jaroński.

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski  omówił swoje działania

między sesjami. Powiedział m.in., że: zajmował się sprawami bieżącymi wynikającymi z pełnienia

funkcji Burmistrza, reprezentował Urząd na zewnątrz uczestnicząc np. w obchodach Dnia Dziecka

w Przedszkolu Samorządowym w Piotrkowie kujawskim, spotkaniu dotyczącym Strategii Rozwoju

Powiatu w Starostwie, spotkaniu ze Związkami Zawodowymi „Solidarność”. Ponadto udostępnił w

Urzędzie  Miasta  i  Gminy pomieszczenie  do  przeprowadzenia  szkolenia  pracowników  marketu

DINO. Przeprowadził  działania,  które spowodowały wykonanie pogłębienia studni  głębinowej z

uwagi na brak wody w gminie, przy czym w razie niepowodzenia i nieosiągnięcia zamierzonego

celu w postaci zwiększenia ilości wydobywanej wody zawarto porozumienie z Gminą Radziejów,

do której wodociągu gmina Piotrków Kujawski zostanie wówczas podłączona. . W trakcie realizacji

jest  pozyskiwanie  samochodu  dla  zakładu  komunalnego,  który  umożliwi  sprawniejszą  zbiórkę

odpadów plastikowych i szklanych z terenów odległych od Piotrkowa Kujawskiego. Trwa zbiórka i

kruszenie kamieni  na drogi. Rozpoczęły się nowe inwestycje i  niebawem będą ogłoszone nowe

przetargi. Kamień na remonty dróg został rozwieziony. Ul. 1 Maja została przekazana Zarządowi

dróg Wojewódzkich do dalszej modernizacji.
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Ad. 7

-  Pan  Piotr  Dziubich  odczytał  projekt  uchwały  Nr  V/44/2015  w  sprawie  zmiany  siedziby

obwodowej komisji wyborczej.

Dyskusji nie było.

Głosowanie: 14 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr V/44/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

-  Pan Piotr  Dziubich  odczytał  projekt  uchwały Nr V/45/2015  w sprawie utworzenia  odrębnego

obwodu głosowania.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że uchwałą tą, jak przy okazji każdych wyborów, tworzy się okręg

wyborczy w Domu Pomocy Społecznej w Piotrkowie Kujawskim, gdyż taki jest wymóg ustawy –

Kodeks  wyborczy.  Ustawa  nakazuje  utworzyć  lokal  wyborczy  w  szpitalach,  domach  pomocy

społecznej, zakładach karnych itp., jeśli w dniu wyborów jest tam zameldowanych co najmniej 15

osób. 

Głosowanie: 14 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr V/45/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pan Piotr Dziubich odczytał projekt uchwały Nr V/46/2015 zmieniającej uchwałę w sprawie Wie-

loletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2015-2025.

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany w budżecie na 2015 rok, jak w objaśnieniach do projektu

niniejszej uchwały.

Dyskusji nie było.

Głosowanie: 14 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr V/46/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pan Piotr Dziubich odczytał projekt uchwały Nr V/47/2015 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2015.

Dyskusji nie było.

Głosowanie: 14 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  uchwała Nr V/47/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 8

- Pan Arkadiusz Rybak złożył interpelację w sprawie założenia 1 lampy ulicznej na ul. Żytniej, za

posesją Pana K.

- Pan Marian Stramowski złożył interpelację dotyczącą przeznaczenia równiarki do równania dróg

w sołectwie Lubsin oraz obcięcia poboczy dróg.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  pieniądze  na  równiarkę  są  a  pobocza  na  terenach

pozamiejskich będą obcięte.

-  Pan  Arkadiusz  Włodarski  złożył  interpelację  o  równanie  ul.  Poduchownej  w  Piotrkowie
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Kujawskim oraz usunięcie gruzu z ulic bocznych.

Ad. 9

- Pan Marian Stramowski zapytał czy nasza gmina jest objęta klęską suszy?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że sprawie tej nadano bieg i podjęto stosowne czynności.

Odpowiedź Wojewody jest.

- Pan Grzegorz Piasecki powiedział, że Zarząd dróg Powiatowych wykonał nakładkę asfaltowa na

drodze do Połajewa, nieco dłuższą niż planowano, dzięki 20 tys. zł dofinansowania inwestycji przez

Gminę  Piotrków  Kujawski.  dodał,  że  jest  to  jedyna  tego  typu  inwestycja,  która  powstała  w

powiecie, w tym roku. Poinformował także, że być może uda się stworzyć stację dializ w szpitalu w

Radziejowie. W kwestii tej jest inwestor a procedury mogą potrwać około pół roku. Zapytał także

kiedy można spodziewać się uchwalenia nowego regulaminu wynagradzania nauczycieli?

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  ustaleń  dotyczących  regulaminu  wynagradzania

nauczycieli dokonano wcześniej, ale pojawił się nowy związek zawodowy, z którym nie dokonano

uzgodnień, czego należało dopełnić, aby nadzór prawny w Urzędzie Wojewódzkim uchwały nie

uchylił.

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał czy to prawda, że urząd Gminy utwardził parking przy markecie

DINO oraz czy to prawda, że go dzierżawi? Zapytał także o to kto ma zamiar budować drukarnię w

naszym  mieście.  Dodał,  że  nie  chciałby  aby pod  przykrywką  nie  okazało  się,  że  jest  to  ktoś

nieuczciwy, bo słyszał  on, iż  prowadzenie drukarni to nie jest  ostatnio opłacalny interes a owy

inwestor ma zamiar zatrudnić około 15 osób.

-  Pan Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  firma DINO utwardziła  parking w zamian za to,  że

gmina utwardziła chodniki w okolicy marketu.  Poinformował także, że inwestorem, mającym w

planie  budowę  drukarni  jest  Pan  Robert  K.  Jako  miejsce  lokalizacji  drukarni  początkowo

wskazywano teren za „Twoim Marketem”, ale brana jest też pod uwagę ul. Wiśniowa. Powiedział,

że istnieje możliwość, że firma powstanie w gminie Wierzbinek, bo doszły ich słuchy, że oskarża

się ich o nieuczciwe zamiary.  

-  Pan Arkadiusz  Rybak powiedział,  że  nie  wie czy właściciele  firmy mówią prawdę w kwestii

zatrudnienia 15 osób. Obecnie tego typu drukarnia offsetowa jest jedynie w Inowrocławiu i nie ma

teraz zleceń, jest im ciężko.

Ad. 10

– Pan Piotr Dziubich zaprosił wszystkich zgromadzonych na piknik organizowany w dniu 4 lipca

przez OSP Bycz oraz na piknik integracyjny organizowany przez Warsztaty Terapii Zajęciowej

w dniu 9 lipca. Po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad V sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji Pan Piotr Dziubich dokonał zamknięcia V sesji.
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     Zamknięcie V sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 12:47

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: .............................                                      

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Piotr Dziubich ....................................
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